
Beauty's Punishment (Sleeping Beauty)

Beauty's Punishment (Sleeping Beauty)_下载链接1_

著者:A. N. Roquelaure

出版者:Plume Books

出版时间:1984-03

装帧:Paperback

http://www.allinfo.top/jjdd


isbn:9780452281431

This sequel to The Claiming of Sleeping Beauty, the first of Anne Rice's elegantly
written volumes of erotica, continues her explicit, teasing exploration of the
psychology of human desire. Beauty, having indulged in a secret and forbidden
infatuation with the rebellious slave Prince Tristan, is sent away from the Satyricon-like
world of the castle. Once again Rice's fabulous tale of pleasure and pain dares to
explore the most primal and well-hidden desires of the human heart.
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现当代英文小说

很黄很暴力
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评论

虽是色情小说，仍能看出出自名家之手，描写细腻细致，有些片段柔美浪漫。

-----------------------------
后半部分关于Tristan和主人Nicolas的故事很喜欢。。。但是Tristan被掠走了。。。TA
T

-----------------------------
the best erotica!

-----------------------------
干货不多…看这种书就是冲着那种情节去的

-----------------------------
小说写得不错，就是我个人不太咽得下这变态内容，看了容易抑郁

-----------------------------
安妮阿姨，就算是写色情也要翻点BT花样，不然就色情小说的可读性来说也是很次的~
~~
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